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Interpelacja w sprawie wprowadzenia na terenie gminy Kórnik zielonych przystanków 
autobusowych

W wielu miastach w Polsce wprowadza się zielone przystanki.

Zalety takiego rozwiązania to wprowadzenie zieleni tam gdzie jej najbardziej brakuje 

czyli w pasach drogowych i w miejscach oczekiwania na środek transportu, poprawa 

mikroklimatu, zmniejszenie ilości pyłów zawieszonych i innych zanieczyszczeń co 

przyczynia się do zdrowszego powietrza i lepszego samopoczucia zwłaszcza dla osób z 

chorobami układu oddechowego, osób starszych i dzieci.

Zielone przystanki stanowią również naturalną klimatyzację ze względu na 

możliwość obniżenia temperatury nawet o 7 °С.

Proszę o pozytywne rozpatrzenie mojej interpelacji i na początek w ramach ba

dań pilotażowych nad zasadnością wprowadzenia tego typu rozwiązań zaadoptowa

nie przystanku w Bninie przy rynku jako „zielonego przystanku".
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